
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk förening för allmänmedicin på Teams 2024-11-11  
kl 20.00-21.15 

Närvarande 
Magnus Isacson (MI), ordförande 
Andreas Stomby (AS), vetenskaplig sekreterare 
Anders Lundqvist (AL), facklig sekreterare 
Panteha Hatefi (PH), kassör 
Linda Sandberg (LS), ledamot 
Andreas Thörneby (AT), ledamot 
Emil Péclard (EP), vice ordförande 
Åke Åkesson (ÅÅ), ledamot 
Jenny Berggren (JB), ledamot 
 
Förhinder: 
Isabelle Körner Johnsson (IKJ), kansliet 
 

§ 257 
 

Mötet öppnades av ordförande. 
 

§ 258 Dagordningen fastställdes. 
 

§ 259 Föregående Att-göra-lista gås igenom med avrapportering. 
 

§ 260 Ekonomi  
- LAK- kongress – Något budgetförslag har ännu inte inkommit. 
- Vår minusbudget ligger bättre till än förväntat men det rejäla Mitt-i-ST- 

tappet förbryllar. 
- Alla medlemsavgifter är betalda. 

 
§ 261 Forskning  

- AS rapporterar lite allmänt från Forskningsrådet. 
- KKV-förslagen har presenterats i Forskningsrådet men responsen har hittills 

varit låg. 
 

§ 262 Remisser 
- Ändring av Socialstyrelsens föreskrifter angående förskrivning av lkm för ssk. 

Beslut: Besvaras ej. 
- Livsviktigt lärande – förebygga suicid. 

Beslut: Besvaras ej. 
 

§ 263 Lokalföreningars stadgar – arkivering? 
- Mall för stadgar ska finnas. MI uppdrar åt IKJ att leta fram denna.  
- Styrelsen ser inte som sin uppgift att arkivera dessa. Det är upp till varje 

lokalförening.  
 

§ 264 Styrelse-/föreningsinternat sep 2025 Steningevik? 
- MI ber IKJ att boka Steningevik 9–12 sept 2025. Tema för föreningsdelen av 

internatet behöver bestämmas. 



 
 

 
§ 265 Möjlighet för patient(förening) bemöta text i AllmänMedicin? 

- En känslig fråga som landar i att chefredaktören i varje enskilt fall har att avgöra 
frågan om publicering där kvalitetsmässiga aspekter ligger i förgrunden. I ett 
aktuellt ärende stöder styrelsen chefredaktörens beslut. 

 
§ 266 Förfrågan om deltagare till arbetsgrupp GERD 

- AS tillfrågar Louise Emilsson, Region Värmland alternativt Anna Myléus, Region 
Västerbotten angående deltagande. 

 
§ 267 Motion om hållbarhet till FUM Filip Sundal 

- Beslut: Styrelsen bifaller motionen och föreslår tillsättande av en arbetsgrupp. 
 

§ 268 DLF FUM och Årets allmänläkarvän 
- DLF har haft svårt att finna andra datum för FUM och utdelning av priset Årets 

Allmänläkarvän än de datum som sammanfaller med vår kongress. Frågan visar sig 
vara lite för komplicerad för att avgöras på mötet. 
Beslut: MI fortsätter diskussionen med Ylva Sandström för att hitta en lämplig 
lösning. 

 
§ 269 K Daléns fond 

- Detta är en av SLFs fonder avsedd att belöna förtjänstfulla insatser av allmänläkare 
i Stockholm. Rent formellt har SFAMs styrelse fått ansvar att utse personen, men i 
praktiken har detta delegerats till SFAM Stockholm. Nu önskas detta på pränt. 
Beslut: SFAMs styrelse uppdrar åt SFAM Stockholm att i fortsättningen utse     
mottagare av pris från K Daléns fond. 

 
§ 270 Förslag på ordförande till SLS Läkemedelskommitté 

- Tre alternativ presenteras i tur och ordning enligt Att-göra-listan och MI tillfrågar 
dessa personer. 

 
§ 271 Rapport från externa möten 

- ÅÅ berättar från SLFs representantskap som dag 1 handlade om BT och information 
från Vårdansvarskommittén. Dag 2 handlade om fortbildning där 
samstämmighetens var stor, Specialistexamen visade sig var en vattendelare bland 
yrkesföreningarna. Socialstyrelsen presenterade sitt förslag om obligatorisk 
randning i primärvården för blivande sekundärvårdsspecialister, vilket väckte en del 
motstånd och farhågor om att behöva lösa bemanningsproblemen i primärvården 
ventilerades. ÅÅ lade ner mycket krut för att desarmera motståndet. 

- MI och ÅÅ har träffat Lena Hallengren för att prata om vad som behövs för att 
realisera målet 1 på 1100 och hur en socialdemokratisk vårdpolitik kan utformas 
med detta mål i sikte. 

 
 
 

 



 
 

§ 272 Övriga frågor 
- JB tar upp det sviktande intresset för Nationella Kvalitetsdagen. Kvalitets- och 

Patientsäkerhetsrådet kommer 22/11 ha ett utvärderingsmöte där man får fundera 
över framtida satsningar. Idéer mottages gärna. 

 
§ 273 Månadens nyhetsbrev 

- AL samlar in material med sikte på publicering i december. 
 

§ 274 Nästa möte 
2024-11-29 Teams kl 09.00-13.00. 
 

§ 275 Mötet avslutas 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 

 

Vid protokollet  Justeras 

Anders Lundqvist  Magnus Isacson    
Facklig sekreterare  Ordförande 
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